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Interpelacja 

M <-£ ij- e ; 
kosze podobne do łódzkich. Przy ul. Barlickiego pojawiły się kosze poc 

Jednobryłowe z dostępem od każdego narożnika. 

Są one zupełnie inne od systemu koszy montowanych m.in. na 

ul. Długiej czy Popiełuszki. 

Skąd ta różnica, czy te kosze są docelowe? 

Warto dodać, ze kosze ąwi są bardzo niepraktyczne i w mojej ocenie ich 

stosowanie byłoby błędem. 
w trybie art. 24 ust. 6 u.s.g. 

przekazuję do 
Prezydenta Miasta Zgierza 
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